
 Fruens Bøge Tennisklub 

 

FBT Bestyrelsesmøde 23. august 2023 kl. 19:00 
  

Afbud fra: Hanne Gulløv. 

Referent: Bodil Ravn 

  

Dagsorden: 

1.     Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 20. juni 2023 

2.     Godkendelse af dagsorden dette bestyrelsesmøde 

3.     Økonomi status 

4.     Behandlingspunkter 

a. Afholdelse af fejringsdag - skal den gennemføres? ny dato? 

b. Seniorherrehold 

c. Mürwik 

d. Banemænd 

  

5.     Orienteringspunkter 

a.    Nyt fra seniorudvalg 

b.    Nyt fra juniorudvalg 

c.     Nyt fra hus og anlæg 

d.    Nyt fra aktivitetsudvalg 

d.     Nyt i øvrigt  

  

6.     Evt. 

7.     Næste møde 



  

  

  

  

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 20. juni 2023: referatet godkendt 

 
2. Godkendelse af dagsorden dette bestyrelsesmøde: dagsorden i ovenstående form 

godkendt  

 

3. Økonomi 
HC: Der er afgang af medlemmer.  

Samlet status på årets økonomi medio august: lille plus på ca 20.000, men årets 

resultat forventes at blive negativt. Der er behov for flere sponsorer. Vi tager 

“Sponsorer” op som punkt på næste møde, hvor Jesper (kan) inviteres med.  

Rekruttering af nye medlemmerne ligeledes vigtig, og punktet behandles på et 

kommende møde.  

 

 4. 

4.a: Fejringsdag:  

Fastlagt til lørdag den 16. sept. kl. 13-15  

Årets FBT Benny skal fejres samt  

8 FBT i finaler ved veteranDM: Frank Gaba, Jørgen P, Birgit Lund, Henrik 

Petersen, John Hansen, Kai Holm og Susan Henriksen 

og dame eliteholdet. 

Der bliver mulighed for at spille turnering blandt interesserede FBT- 

medlemmer, og der grilles pølser.  

Praktiske forhold blev aftalt, ligesom hallerne blev booket kl. 13-15 i tilfælde af 

dårligt vejr.  

På dagen klares det praktiske af Mikkel, Bodil, evt. Hanne B. og Lis.  

Hanne B laver opslag på FB og på hjemmesiden - plakat til klubhusdøren.  

  

4.b: Seniorherrehold 1. division.  



Vigtigt at fastholde og bibeholde FBT’s herreside. Forskellige muligheder blev 

drøftet.  

  

4.c: Mürwik 

Mikkel har ringet, men Mürwik er ikke vendt tilbage.  

Rikke var i sommer i Mürwik (Spydercup); juniorerne/seniorerne fortsætter 

traditionen.  

FBT-medlemmer kan muligvis være tovholdere på et evt. Mürwik-arrangement 

2024.  

  

4.d: Banemænd 

I 2024 klargøres banerne af et firma, og FBT’s nuværende 4 banemænd 

vedligeholder og passer banerne i årets løb.  

  

  

5: 

Nyt fra udvalg:  

Seniorudvalg: Hanne B orienterede. God bookning på seniortræning, dog er 

torsdag kl. 20-22 i Marienlyst svær at besætte. Et lidt tidligere tidspunkt vil 

være at foretrække.  

Juniorudvalg: Rikke orienterede om Mürwik. Der er 15 nye spillere på prøve. 

Indesæson planlægges.  

Hus og anlæg: Lis: tilbud på nye net mellem banerne samt bagvægsnet (”2 til 

1”- puljen søges). Nielsen og Nielsen søges om forbedring/udskiftning af 

sprinkleranlæg på Dalumvej - Mikkel laver ansøgning.  

Skitser udarbejdes til nyt klubhus på Mejerivej (Ole Koch).  

Aktivitetsudvalg: intet 

  

Nyt i øvrigt:  

Rikke: Ny hjemmeside. De gamle referater er ikke lagt op endnu. Lis tager sig af 

det.  

  



6. Evt. :  

FBT fylder 100 år i 2030 (HC). Fejring og mulige fondsansøgninger tages op på 

senere møde.  

  

7. Næste møde:  

Tirsdag 28. nov. Kl 19:00 i mødelokalet på Mejerivej.  

  

  

  

  

  

  

 

 


